
Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2019-04-09 
 
Närvarande: Sven Röstlund, Hanna Wallsten, Kristina Andersson, Claes Victorin, Sigrid Rejås, 
Lena Lidström, Gerd Höök 
 
Frånvarande: Gösta Tegner, Caroline Jönsson 
 
Formalia: Hanna ordförande och Sigrid sekreterare. 
 
Föregående protokoll: Godkändes och lades till handlingarna.  
 
Förbättringspromenad: Detaljer kring Förbättringspromenaden den 11/4 kl 18.00 och hur vi ska gå 
planerades. Vi önskar få info kring vilka bidrag vi kan söka och hur vi kan finansiera förbättringar i byn.  
 
Röjardag: 11 maj med start på stationen kl 10.00. Korv med bröd, senap och Ketchup och sopsäckar. 
Hanna köper in och Sven grillar. Utemöbler, lekparken och trädgården samt Järlegården ska vi jobba 
med. 
 
Ekonomi / Budget: Hanna kollar på www.Örebro.se/Landsbygdsnämnden för att se vilka bidrag som 
går att söka. Studieförbundet vuxenskolan går det också att söka evenemangsbidrag. Sven kollar vad 
som går att söka för marknaden.  
Styrelsen beviljade inköp av hantverkarskyltar till riksvägen efter ombyggnationen. Gerd tar reda på 
mer. 
 
Stationscafeet: Lasse har fått till uppdrag att skapa en kalender till cafeet på hemsidan. Hanna gör 
ett upprop på "Det händer i Järle" för att hitta ideell arbetskraft till cafeet.  
 
Byabladet: Är utdelat och klart! Vi tackar våra utdelare och er som ser till att skapa vårt fina Byablad! 
 
Övriga frågor: Inget. 
 
Nästa möte: Nästa styrelsemöte är 20 maj 19.00 på Järlegården. 
 
Avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid 


